
OKS.0003.2.2024                                          Legnica, 10 stycznia 2024 r.

Pani
Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna
Rady Miejskiej Legnicy

Pani Radna!

W odpowiedzi na złożone 29 grudnia 2023 r. zapytanie dotyczące Jarmarku

Świątecznego  informuję,  że  jarmarki  bożonarodzeniowe  są  organizowane  przez

profesjonalne firmy i mają charakter komercyjny, sprzedażowy. 

Miasto  jest  otwarte  na  każdą  taką  inicjatywę  i  w  przypadku  zainteresowania

przedsiębiorców oraz oferty lokalizacji w naszym mieście jarmarku, bardzo chętnie

ją wesprze w każdym dostępnym wymiarze. 

 

Z poważaniem

 

Z poważaniem

      z up. Prezydenta Miasta
         Jadwiga Zienkiewicz
        (Zastępca Prezydenta)

Do wiadomości:
1. Marta Wisłocka, Przewodnicząca Rady Miejskiej Legnicy
2. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli
3. a/a


